

Issachar Watchmen Methodist 22-28/10/2020

Prayer Items for 4th week of October

1. Family

Thanksgiving for family: for God out of His glorious riches, He strengthen us with power through His Spirit in our inner being.

~ Pray that God grant elderly in the family with wisdom and foresight, to embrace tradition according to Bible, so that through different festival gathering, family members can share better cohesion, and that connection can be established.

~ May God strengthen us to exert influence among family members, so that our home can be a haven of each members, a place to rest when we are tired and stress, to be honest with each other, to tell truth in love, with positive energy in our interaction, remove any coldness, so that our home came be a warm and lively place.

2. Church

Pray for healthy growth of churches: Give thanks for the churches, those who are saved completely through Him, those who come to God through Him, because he always live to intercede for us.

~ May God heal all Pastors, regardless of where they were hurt: from relationship with families, friends, colleagues or from brothers and sisters. May God heal the one who got hurt and the one who hurt others, May the blood of Jesus Christ completely cover them. May God strengthen and equip Pastors, regardless of gender, age, education, social background, pastoral experience, to keep hold on to their initial heart of being called, to persist in saving souls and equip disciples, to have a humble heart to love God more deeply, and truly love others more.

~ May God heal the congregation, regardless of where they were hurt: from relationship with families, friends, colleagues or from brothers and sisters. May God heal the one who got hurt and the one who hurt others, May the blood of Jesus Christ completely cover them. May God strengthen and equip them, regardless of their personal experience, their spiritual gifts, their social status, and their financial ability. Pray for them to continue to hold on to God, to build a real and intimate relationship with God. that their love may abound more and more in knowledge and depth of insight.

3. Nation

Pray for the living of the citizen: We praise You God, for Wealth and honor that come from You; You are the ruler of all things.

~ May God bless our frontliner with perseverance, ability, health and wisdom, May God watch over all medical needs in various epidemic areas, especially those who are in Sabah and Klang.

~ May God that governs all grant all entrepreneurs to come out with good strategies, especially during this epidemic season, to have good will to transform economic crisis into opportunities, May God oversee the need of grassroots people, so that all resources provided by the government will really be channelled to help those who are in need.

4. World

Pray for the situation in all countries: Praise God for He changes times and seasons; He deposes kings and raises up others. He gives wisdom to the wise and knowledge to the discerning.

~ Pray for General Election of the President of USA on the 3rd of Nov: May God intervene, May Your Will be done in the USA, may You guide the people in their vote between Donald Trump and Joe Biden. May God have mercy on them, bless them with a heart to follow You.

~ 2nd time demonstration had been started on the 18th of July: May Jesus Christ be the king of Thailand, deliver Thailand people from the evil, stay away for what is evil in God's eye. May God hear their prayers and cries, so that whether it is the luxurious life of the royal family or power expansion of the Prime Minister, we believe that the Lord has the supreme good will, so that people's hearts turn to You.

卫理公会以萨迦守望者 22-28/10/2020

十月第四个星期的祷告事项

1. 家庭

为着家庭有活力祷告：感谢天父按着祢丰盛的荣耀，藉着祢的灵，叫我们心里的力量刚强起来。

～求主赐给家庭的长辈有智慧有远见，晓得如何按照圣经真理去遵循优良的传统习俗，藉着不同节日可以彼此相聚、互相交流，好让整个家庭甚至大家族之间更有凝聚力，使同一族群的相交与联系得以延续。

～求主激发我们去发挥家庭的影响力，让我们的家成为彼此在风暴中的避风港、疲累压力时的安歇地，教导我们更多坦诚相对，以爱心说诚实话，互动中常能带出正能量，除去视而不理的冷漠，让家成为一个有温度有生命力的地方。

2. 教会

为着教会健康成长祷告：感谢耶稣长远地为教会祷告，拯救凡藉着祂进到天父面前的人。

～求主医治牧者，无论是在家人、亲友、同工、教会弟兄姐妹等各个的关系上，有受伤的或伤人的，都求主宝血厚厚涂抹并医治到底。求主坚立及装备牧者，不论性别、年龄、学历、社会背景、牧养经验等，都持守蒙召的初心，不断重燃抢救灵魂与栽培门徒的热心，以谦卑柔和的心不断地学习爱主更深、爱人更真。

～求主医治众信徒，无论在家人、亲友、同事、教会牧者与弟兄姐妹等各个的关系上，有受伤的或伤人的，都求主宝血厚厚涂抹并医治到底。求主坚立及装备不同岗位的信徒，不分信主经历、恩赐多寡、社会地位、经济能力等，都持守蒙恩的初心，不断地与祢建立真实又亲密的关系，“爱心在知识和各样见识上多而又多”。

3. 国家

为着人民的生活祷告：赞美上帝荣耀之名，因一切丰富尊荣都从祢而来，使人尊大强盛都出于祢！

～求赏赐各样全备赏赐的上主加添毅力、能力、体力与智力给我国卫生当局的所有前线人员，也恳求主眷顾各个疫区的医疗需求，尤其是沙巴和巴生谷所需的人力与物流的供应。

～求治理万物的上主指引各个大小企业家有谋略开辟新的出路，有坚韧的心志将危机化为转机，也祈求主看管社区福利服务的流通过程，好让政府所给予的援助金都能真正地惠及生活困苦弱势群体。

4. 世界

为着各国的局势恳求：称颂上帝威严的主宰，因祢满有大能大力改变时候、日期、废王、立王。

～11月3日美国大选日：求上帝介入掌权，愿上帝的旨意成就在美国选民当中，将奥秘的事向他们指明，在共和党人现任总统唐纳德·特朗普（Donald Trump）与民主党人乔·拜登（Joe Biden）之间做出明确抉择。祈求上主施恩怜悯，将愿意寻求并跟从上主的心放在他们里面，免得美国与世界各国都一同灭亡。

～7月18日开始第二波泰国示威：求万王之王、万主之主的耶稣基督在泰国坐着为王，拯救泰国人民脱离恶者的权势，远离耶和華眼中看为恶的事。也求主垂听泰国人民的哀求声，无论是对王室豪奢，还是总理扩权的种种示威抗议，相信主都有至高至善的意念，好叫人的心回转归向唯一的救主。

Isakhar Pengawal Methodist 22-28/10/2020

Doa minggu keempat Oktober

1. Keluarga

Berdoa untuk kesejahteraan keluarga: Aku berdoa supaya Ia, menurut kekayaan kemuliaan-Nya, menguatkan dan meneguhkan kamu oleh Roh-Nya di dalam batinmu.

~Berdoa agar Tuhan memberi hikmat dan kebijaksanaan kepada para penatua keluarga untuk mengetahui cara mengikut adat dan tradisi yang bersesuaian dengan kebenaran Firman Tuhan. Saling bergaul dan bersekutu antara satu sama lain pada setiap musim agar hubungan antara keluarga besar dan etnik dapat terus dieratkan.

~Berdoa agar Tuhan memberi inspirasi kepada kita daya untuk mempengaruhi keluarga kita supaya keluarga kita menjadi sebuah tempat perlindungan antara satu sama lain dalam keadaan kesusahan, tempat beristirahat ketika kita letih dan mengalami tekanan, mengajar kita lebih terbuka antara satu sama lain, dengan kasih mengucapkan kata-kata yang ikhlas, menunjukkan sikap positif dalam berinteraksi, dan menghilangkan sikap yang tidak peduli antara satu sama lain, supaya rumah menjadi tempat yang selesa dan mempunyai daya yang hidup.

2. Gereja

Berdoa untuk Gereja agar bertumbuh dengan sihat: Kerana itu Ia sanggup juga menyelamatkan dengan sempurna semua orang yang oleh Dia datang kepada Allah. Sebab Ia hidup senantiasa untuk menjadi Pengantara mereka.

~Berdoa agar Tuhan menyembuhkan gembala-gembala, sama ada keluarga, saudara-mara, rakan sekerja, saudara-saudari gereja, yang dilukai atau yang melukai orang lain, meminta agar darah Tuhan mengurapi mereka bahkan menyembuhkan mereka. Berdoa agar Tuhan meneguhkan dan melengkapi para hamba-hamba Tuhan tanpa mengira jantina, usia, latar belakang, pendidikan, pengalaman dalam penggembalaan, dan lain-lain untuk berpegang pada panggilan asal dan terus menyemarakkan semangat untuk menyelamatkan jiwa dan melatih murid-murid dengan rendah hati dan hati yang tidak putus belajar lebih mengasihi Tuhan dan lebih mengasihi manusia dengan benar-benar.

~Berdoa untuk setiap orang yang beriman. Sama ada keluarga, saudara-mara, rakan sekerja, saudara-saudari gereja, yang dilukai atau yang melukai orang lain agar darah Tuhan mengurapi mereka bahkan menyembuhkan mereka. Berdoa agar Tuhan meneguhkan dan melengkapi orang beriman dalam kedudukan yang berbeza, tanpa mengira pengalaman percaya kepada Tuhan, karunia-karunia, status sosial, status kewangan dan lain-lain untuk berpegang pada rahmat yang asal dan mengekalkan hubungan yang benar dan intim dengan-Nya. Kasih dalam pengetahuan dan kepelbagaian mengalami kelimpahan.

3. Negara

Berdoa untuk kehidupan rakyat jelata: Puji kemuliaan Tuhan, sebab kekayaan dan kemuliaan berasal dari pada-Mu dan Engkaulah yang berkuasa atas segala-galanya; dalam tangan-Mulah kekuatan dan kejayaan; dalam tangan-Mulah kuasa membesarkan dan mengokohkan segala-galanya.

~ Berdoa agar Tuhan menambahkan ketekunan, kemampuan, kekuatan fizikal dan kecerdasan kepada semua kakitangan barisan hadapan pihak berkuasa kesihatan, dan juga meminta Tuhan memberkati keperluan perubatan yang diperlukan dari kawasan wabak, terutama tenaga kerja dan keperluan logistik yang diperlukan di Sabah dan Lembah Klang.

~ Berdoa agar Tuhan membimbing para pengusaha dari pelbagai sektor mencari strategi untuk beroperasi, memiliki ketabahan untuk mengubah krisis yang sedia ada, dan berdoa agar Tuhan melindungi proses peredaran perkhidmatan untuk kesejahteraan komuniti, agar bantuan dari pemerintah dapat digunakan dengan sebaiknya untuk golongan yang kurang bernasib baik.

4. Dunia

Berdoa untuk keadaan isu semasa di setiap Negara: Puji kepada penguasa agung Tuhan, Dia mengubah saat dan waktu, Dia memecat raja dan mengangkat raja, Dia memberi hikmat kepada orang bijaksana dan pengetahuan kepada orang yang berpengertian.

~ Pilihan raya Amerika Syarikat berlangsung pada 3/11: Berdoa agar Tuhan terus berkuasa dan semoga kehendak-Nya berada di kalangan pengundi Amerika untuk menunjuk tunjuk ajar kepada mereka untuk membuat keputusan yang cekap di antara Presiden sekarang Donald Trump dari Republik dan Calon Demokrat Joe Biden. Berdoa rahmat daripada Tuhan supaya mereka terus mengikuti jejak langkah Tuhan, agar Amerika Syarikat dan bangsa-bangsa di dunia ini tidak akan binasa.

~ Demonstrasi Thailand gelombang yang kedua bermula pada 18 Julai: Semoga Raja segala Raja dan Tuhan segala Tuhan terus menjadi Raja di Thailand, menyelamatkan orang-orang Thailand dari segala kekuatan kejahatan, menjauhkan diri dari segala perbuatan kejahatan di mata Tuhan. Berdoa agar Tuhan mendengar permintaan rakyat Thailand, sama ada kemewahan kerabat diraja atau pelbagai demonstrasi dan protes atas pengembangan kuasa Perdana Menteri, kami percaya Tuhan mempunyai niat tertinggi dan terbaik agar hati orang dapat kembali kepada satu-satunya Juruselamat.